

Date: 10th June 2025

التاريخ: 10 يونيو 2025

Subject: Abraj Energy Services SAOG announces the signing of contracts to provide six onshore drilling service rigs to Petroleum Development Oman (LLC), Block 6.

Abraj Energy Services SAOG announces signing contracts to provide six onshore drilling service rigs to Petroleum Development Oman (LLC), Block 6. Mobilization will be carried out in stages, starting in the fourth quarter of 2026. Each contract has a primary six-year firm duration, with total expected revenue of approximately OMR 215 million for all contracts.

الموضوع: تعلن شركة أبراج لخدمات الطاقة ش.م.ع.ع عن توقيع عقود لتوفير ست منصات لخدمات الحفر البري مع شركة تنمية نفط عمان ش.م.م، في منطقة الإمتياز 6.

تُعلن شركة أبراج لخدمات الطاقة ش.م.ع.ع عن توقيع عقود لتوفير ست منصات حفر مع شركة تنمية نفط عمان في منطقة الإمتياز 6. ومن المقرر أن تبدأ عمليات تشغيل منصات الحفر على عدة مراحل بدءًا من الربع الرابع من عام 2026 يمتد عقد كل منصة حفر لست سنوات أساسية، بإجمالي إيرادات متوقعة تبلغ حوالي 215 مليون ريال عماني لجميع المعقود.

Best Regards

وتقبلوا فائق الاحترام والتقدير

Saif AL Hamhami Chief Executive Officer Abraj Energy Services SAOG